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Protokół Nr 10/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu  i Spraw Społecznych Rady Gminy Piątnica, odbytego 

w dniu  25 października  2019 r.  w sali  Urzędu Gminy Piątnica, ul. Stawiskowska 53. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych - pan Piotr 

Zduńczyk, który stwierdził prawomocność posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych na 

ogólną liczbę 5. 

Czas trwania posiedzenia 8
00

 -  8
48

.   

O terminie posiedzenia członkowie  Komisji  zostali powiadomieni pisemnie i otrzymali dokumenty 

stanowiące przedmiot posiedzenia. Dodatkowo otrzymali  projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 

do sądów powszechnych do orzekania w latach 2019-2031. 

Informację o terminie,  miejscu i porządku posiedzenia podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Piątnica i umieszczenie w BIP 

Urzędu Gminy Piątnica. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Zduńczyk Piotr                                      Przewodniczący Komisji  

2. Chaberek Karolina                                 Członek Komisji 

3. Florczyk Tomasz                                    Członek Komisji 

4. Weber Krzysztof                                    Członek Komisji  

 

W posiedzeniu nie uczestniczył: Pokropowicz Jarosław - Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:   

1.Weber Krzysztof                                     Przewodniczący Rady  Gminy Piątnica   

2. Wierzbowski Artur                                Wójt Gminy Piątnica 

3. Bieńczyk Bogdan                                   Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

4. Sobczyńska-Wanke Barbara                  Sekretarz Gminy Piątnica 

5. Sulewska-Szulc Ewa                              Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i 

                                                                   Terenowej w Urzędzie Gminy Piątnica  

6. Filipkowska Agnieszka                          Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

7. Duda Bożena                                          Inspektor do obsługi rady gminy w Urzędzie Gminy 

                                                                   Piątnica 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Ad. 1. 

        Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji, który powitał  

zgromadzonych.  

Ad. 2.  

       Pan Przewodniczący Komisji uwzględnił w porządku dziennym posiedzenia  projekt uchwały 

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych do orzekania w latach 2019-2031 w punkcie 5 

jako podpunkt 5. 

Następnie   przedstawił porządek posiedzenia o treści: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2019 i Nr 9/2019 posiedzenia Komisji. 

4. Rozpatrzenie na sesję  Rady Gminy informacji o stanie realizacji zdań oświatowych w gminie 

Piątnica     za rok szkolny 2018/2019. 

4. Rozpatrzenie na sesję  Rady Gminy projektów uchwał Rady Gminy Piątnica  w sprawie: 

    1/ zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy Piątnica; 
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    2/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu;  

   3/ zmian w budżecie Gminy; 

   4/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2031; 

   5/ wyboru ławników do sądów powszechnych do orzekania w latach 2019-2031. 

6. Wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  o przyjęcie porządku 

posiedzenia. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, 

Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i  „wstrzymujące się”  - brak. 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek dzienny posiedzenia. 

Ad. 3. 

       Radni nie wnieśli uwag do protokołu Nr 8/2019 i Nr 9/2019 posiedzenia Komisji. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne  wnioski: 

1/ w sprawie  przyjęcie protokołu Nr 8/2019.  

Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, 

Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw”  i  „wstrzymujące się”  - brak. 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek Protokół Nr 8/2019 . 

2/ w sprawie  przyjęcie protokołu Nr 9/2019.  

Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, 

Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw”  i  „wstrzymujące się”   - brak. 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek Protokół Nr 9/2019. 

Pan Wójt zwrócił się do Państwa radnych z zapytaniem, czy mają do  P. wójta pytania, gdyż  będzie 

musiał opuścić posiedzenie komisji z powodu wyjazdu służbowego. 

Pani Sekretarz Gminy  poinformowała, że w posiedzeniu nie uczestniczy Pani Skarbnik Gminy, 

ponieważ jest na szkoleniu zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że 5 listopada 2019 r. o godz. 12
00

 w GOK Piątnica zorganizowane 

zostanie spotkanie z przedstawicielami Pana Wojewody i  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad na temat budowy Via Baltika. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował organizację tego spotkania w sali Remizy Strażackiej 

w Kisielnicy, gdyż obecnie budowa dotyczy odcinka Kisielnica Stawiski i miejscowości Kisielnica, 

Górki, Kobylin, Murawy. 

Pan Zastępca Wójta stwierdził, że objaśnienia w sprawie roszczeń  będą kierowane do wszystkich 

zainteresowanych i dlatego w spotkaniu winni uczestniczyć wszyscy, których dotyczy ta sprawa. 

Pan Wójt  poinformował, że dzisiaj ma umówione spotkanie z Panem Wojewodą i poczyni już 

konkretne ustalenia w sprawie spotkania, o czym poinformuje także na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Następnie opuścił posiedzenie Komisji. 

Ad. 4.  

        Informacja o stanie realizacji zdań oświatowych w gminie Piątnica  za rok szkolny 2018/2019 

w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych stwierdziła, że Państwo Radni otrzymali informację 

i prosiła o zadawanie dodatkowych pytań. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że na przykładzie Szkoły Podstawowej w Kisielnicy  dzieci 

w przedziale od 3 lat do 6 lat tworzą jedną klasę i moim zdaniem nie powinno tak być. Czy dany 

nauczyciel daje sobie radę? 

Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych poinformowała, że nauczyciel ma pomoc. Możemy 

wyłączać z takiej klasy sześciolatki, ale wtedy wzrosną koszty w dziale  oświata. W szkołach, gdzie 

liczba takich dzieci jest duża  są utworzone dwie klasy: jedna spośród dzieci trzy i cztero letnich, 

a druga spośród dzieci pięcio i sześcio letnich.  

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

Po rozpatrzeniu informacji Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  

sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji informacji. Po głosowaniu przestawił zbiorcze 

wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za” - 3 

radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” - brak. Głosy  

„wstrzymujące się”   - 1 radny: Weber Krzysztof. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie informację pod obrady sesji. 

 

Ad. 5. 1 /  

       Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego gminy Piątnica w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej w Urzędzie Gminy odczytała 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  

wniosek  sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały. Po głosowaniu 

przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 

4. Głosy „za”  - 4 radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk 

Piotr. Głosy „przeciw” i  „wstrzymujące się”   - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy Piątnica. 

Ad. 5. 2 /  

       Projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu w załączeniu 

do oryginału protokołu. 

Pan Zastępca Wójta poinformował, że program złotówka za złotówkę w transporcie zbiorowym został 

ogłoszony przez rząd.  Pan Starosta Łomżyński  zwrócił się do gminy z wnioskiem o dofinansowanie 

kursu autobusu raz w tygodniu przez m. Poniat. Wyrażona została na to zgoda, a jest to program 

pilotażowy, obowiązujący do końca bieżącego roku. Po stronie gminy Piątnica byłby to wydatek 

w kwocie 1 039 zł.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wcześniej zwracał się z wnioskiem do Pana Wójta, który 

poparła część radnych o zorganizowanie kursu linii autobusowej na dowóz mieszkańców z ościennych 

wsi  na niedzielną Mszą Świętą do Kościoła w Dobrzyjałowie. Stwierdził, że na pewno z tej linii 

korzystałoby ponad 20 osób i kurs byłby opłacalny. Do tej pory nie otrzymał odpowiedzi.   

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  

wniosek  sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały. Po głosowaniu 

przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 

4. Głosy „za”  - brak. Głosy przeciw 2 radnych: Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr.  Głosy    

„wstrzymujące się”   - 2 radnych: Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz. 
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Komisja zaopiniowała negatywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. 

Ad. 5. 3/  

       Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  w załączeniu do oryginału protokołu. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. 

Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki 

głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 3 radnych:  

Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” – brak. Głosy 

„wstrzymujące się”   - 1 radny: Zduńczyk Piotr. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy. 

Ad. 5. 4 /  

       Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-

2031 w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  

wniosek  sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały. Po głosowaniu 

przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 

4. Głosy „za”  - 3 radnych:  Chaberek  Karolina, Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” 

– brak. Głosy „wstrzymujące się”   - 1 radny: Zduńczyk Piotr. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019-2031. 

Ad. 5. 5 /  

       Projekt uchwały w sprawie  wyboru ławników do sądów powszechnych do orzekania w latach 

2019-2031 w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  

wniosek  sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały. Po głosowaniu 

przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 

4. Głosy „za”  - 2 radnych:  Chaberek  Karolina, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” – brak. Głosy    

„wstrzymujące się”   - 2 radnych: Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do 

sądów powszechnych do orzekania w latach 2019-2031. 

Ad. 6. 

       W punkcie wolne wnioski Radni nie zabierali głosu. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia p. Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za udział 

i zamknął posiedzenie Komisji. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia p. Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała                                                                                               Przewodniczący Komisji 

 

Bożena Duda                                                                                                           Piotr Zduńczyk 


